
 

BRM.0012.2.8.2024         

Protokół nr 4/2024 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36 

 

Czas trwania posiedzenia 9.20 – 9.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Damian Polak                – Przewodniczący Komisji 

2. Robert Rychwicki              – Członek Komisji 

3. Jan Gaj         – Członek Komisji 

4. Jacek Tarczewski       – Członek Komisji 

5. Agnieszka Urbańska        – Członek Komisji 

   

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

1. Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji, który po sprawdzeniu obecności członków 

Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 oraz protokołu nr 3/2024 z posiedzeń Komisji. 

4. Informacja dotycząca nasadzeń drzew i krzewów na terenie miasta Inowrocławia w 2023 r.  

i I półroczu 2024 r.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 oraz protokołu nr 3/2024 z posiedzeń Komisji. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 
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Ad 4. Informacja dotycząca nasadzeń drzew i krzewów na terenie miasta Inowrocławia w 2023 r.  

i I półroczu 2024 r. 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację dotyczącą nasadzeń drzew i krzewów na terenie miasta Inowrocławia w 2023 r.  

i I półroczu 2024 r.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja: 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Szkoda, ze nie zostało usunięte drzewo na parkingu obok basenu. 

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Czy to drzewo jest chore? 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Łamią się gałęzie, zasłania wjazd. Jedno było wycięte a jedno zostało. Na ulicy Wojska Polskiego po 

pracach Powiatu jest skręt w ulicę Piłsudzkiego i na samym przejściu dla pieszych stoi drzewo. Można 

to drzewo gdzieś przenieść.  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Trzeba sprawdzić do kogo należy pas drogowy. Wystąpimy do Powiatu o możliwość usunięcia tego 

drzewa.    

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Kolejna rzecz to kwestia odrostów przy pniach drzew. W tych odrostach zbierają się śmieci, liście. Nikt 

o to nie dba. Należałoby również częściej przycinać gałęzie, ponieważ przysłaniają one znaki drogowe 

oraz lampy. Powinna być taka księga elektroniczna, aby zgładzać takie sytuacje. Pracownicy 

odpowiedzialni nie mogą być wszędzie, ale takie zgłoszenia byłyby bardzo pomocne.    

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Nasze służby są wyczulone i wykonują również przycinki przy pniach drzew. Natomiast nie wszystkie 

drzewa są nasze. Są drzewa spółdzielni mieszkaniowych, wspólnot mieszkaniach, PGKiM.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Moja inicjatywa była taka, aby powołać ogrodnika miejskiego, aby miał tytuł do  mobilizacji  innych  

administratorów.    

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

Te wszystkie kompetencje, które miał ogrodnik wykonuje pracownik w wydziale?  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Może z taką inicjatywną wystąpić do Pana Prezydenta. My nie mamy takich możliwości, nie ma takiego 

przepisu który umożliwiłby nam zmusić właściciela do wykonywania jakikolwiek zabiegów 

pielęgnacyjnych.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Odnoście nasadzań drzew, mamy piękną aleję przy ul. Świętokrzyskiej. Poprzedni Naczelnik 

przypilnował tego, zakupił takie drzewa i żadne nie zmarnowało się. Jeżeli drzewo jest dobre 

gatunkowo i z dobrej szkółki i jeszcze się tego pilnuje, to mamy efekt.    
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Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Te większe drzewa dużo kosztują. To jest koszt od 250 do 750 złotych za jedno drzewo. My co roku 

występujemy do Funduszu Ochrony Środowiska i dostajemy 75% dotacji. Terenów do zadrzewienia 

mamy coraz mniej.  Pan radny Robert Rychwicki zaproponował, że zakupią drzewa.  

  

Robert Rychwicki – Członek Komisji: 

Mogę zagwarantować 200-300 drzew najlepszych gatunkowo.  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Chcielibyśmy, aby były w jakim miejscu reprezentatywnym. Otrzymaliśmy informacje z Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i wolne są tylko malutkie działeczki.  

 

Robert Rychwicki – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Zadowoleni będziemy również  z takich małych.  

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

A w nowej części Solanek ?  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Z tego co wiem, to Prezydent będzie składał wniosek na strefę rekreacyjno-turystyczną.  

  

Robert Rychwicki – Członek Komisji: 

Mieszkańcy ul. Bartoszcze zgłaszają, że mają wszędzie pyłki drzew zwłaszcza brzóz. Czy można je 

podciąć?  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Pylenie drzew to nie jest powód, aby drzewo usunąć.  

 

Robert Rychwicki – Członek Komisji: 

To nie chodziło o usuniecie, ale o podcinkę.  

 

Jolanta Rucińska  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Zajmę się tym tematem. 

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 
Ad 6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji. Proponuję na to stanowisko 

pana Roberta Rychwickiego. 

 

Czy są inne propozycje? 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili innej kandydatury. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 
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Radny  Robert Rychwicki: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji: 

W związku z powyższym przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za tym, aby zastępcą 

Przewodniczącego Komisji został pan Robert Rychwicki ? 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej został pan Robert Rychwicki. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Damian Polak – Przewodniczący Komisji zasugerował, aby w przyszłym półroczy odbyło się 

wyjazdowe posiedzenie komisji w jednym z uzdrowisk. Zaprosimy dyrektorów uzdrowisk, 

wysłuchamy jaką mają wizję rozwoju naszego uzdrowiska.  

Na następnej komisji, Przewodniczący Komisji chciałby rozszerzyć porządek obrad o punkt tj. 

Wizja rozwoju naszego uzdrowiska. Każdy radny, niech zastanowi się nad wizją rozwoju 

naszego uzdrowiska.    
 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/Damian Polak 
 

protokółowała:  
/-/Agnieszka Bardzińska 


